



Notice

Approved Eligible Outside Bodies to Utilise KBGC Facilities

This 'Notice' serves to inform Members that at the 20/4/2018 General Committee (GC) Meeting the Committee 'Approved' Mount Kelly School, Hong Kong's application for the use of KBGC Swimming Pool Facility on Tuesdays and Wednesdays from 1:30 p.m. to 3:30 p.m. by four groups of 15 – 18 students under the direct supervision of the school qualified staff.

KBGC is a committed Private Members Club in its promotion and development of sports within our local community of Hong Kong and is pleased to assist in the provision of the Club's facilities to 'Eligible Outside Bodies' as registered with the Home Affairs Bureau. The 'Approval' granted to Mount Kelly School is under the Terms and Conditions of the Club's Private Recreational Lease (PRL).

In order to reduce any obstruction may cause to our Members during the Pool being engaged by Mount Kelly School, students using the facility are briefed to swiftly shift rinks to give way to our Members present at scene.

Any inconvenience caused to Members at the Poolside during the course of the Students' lessons is very much regretted.

Peter IP
Club Manager



通告

合資格團體使用本會設施

謹此通告各位會員，在2018年4月20日執委會會議上批准香港凱莉山國際學校香港分校的申請，逢星期二及星期三下午1時30分至下午3時30分由該校合資格職員的監督下，約有15至18名學生分為四組使用本會的泳池設施。

作為一間有社會責任承擔的私人會所，本會向民政事務署承諾在本港地方社區致力推廣和發展體育活動，及樂意協助確認為合資格的外界團體提供使用本會的設施。本會批准香港凱莉山國際學校香港分校的申請是履行民政事務署所訂立私人會所租約條款。

為了減少香港凱莉山國際學校學生在使用泳池時候對會員的阻礙，學校已訓示學生，當他們遇到會員游泳時，會迅速讓出游泳通道給會員。

在學生進行課程中，如對會員有任何不便，本人十分抱歉。



會所經理
葉伯德 謹啟
2018年5月2日